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Zápis 
 

z členské schůze Bytového družstva Stojanova 6, družstvo, se sídlem Brno, Stojanova 370/6, 
PSČ 602 00,  IČO: 27737284, konané dne 12.12.2011, v prostorách domu Stojanova 6 Brno 

 

 
 
 

1. Zahájení 
 
Schůzi zahájil předseda družstva J.Dvořák a konstatoval, že na schůzi je přítomno osobně nebo 
prostřednictvím svého zástupce 15 členů družstva dle presenční listiny a členská schůze je usnášení 
schopná. 
 
 
2. Volba předsedajícího a volba zapisovatele 
 
Předseda družstva podal návrh na volbu předsedajícího p.J. Dvořáka a na volbu zapisovatele pana  
Davida Parmu a vyjádření souhlasu s navrhovaným programem členské schůze., uvedeným 
v pozvánce. 
Hlasování: 
pro: 15, proti: 0, zdrželo se: 0 
Členská schůze družstva zvolila svého předsedajícího Jiřího Dvořáka 
Členská schůze družstva zvolila zapisovatele p.Davida Parmu 
 
 
3. Seznámení s postupem prací na rekonstrukci výtahu se osobně zúčastnil jednatel prováděcí firmy  
Konekta výtahy, a,.s, p.Kazík, který informoval členskou schůzi  o postupu prací při rekonstrukci 
výtahu. Předpokládaný termín zprovoznění výtahu a uvedení do zkušebního provozu v souladu  
s uzavřenou smlouvou do 23.12.2011 bude dodržen.U inženýrského vedení, které bylo zjištěno ve 
výtahové šachtě bude ověřeno zda je funkční  či může být odstraněno.  
Zpráva byla členskou schůzí vzata na vědomí bez zásadních připomínek. 
 
 
4. Volba nového člena představenstva 
 
Oznámeno odstoupení pí. N.Parmové z funkce 1.místorpředsedkyně družstva z důvodu velkého 
pracovního nasazení a pracovního pobytu mimo Brno. Předseda družstva poděkoval pí.N.Parmové 
za práci vykonanou pro družstvo, zejména za její iniciativu při výběrovém řízení na dodavatele  
výtahu a projednávaní podrobností smlouvy o dílo. 
Do funkce 1.místopředsedkyně  družstva byla hlasováním zvolena pí. Benčíková.  
Hlasování: 
pro: 14, proti: 0, zdrželo se: 1 
 
5.Projednání návrhu na odměny  , pro členy starého představenstva  bylo odloženo na další 
členskou schůzi, představenstvo bylo vyzváno vymezit období, za které budou odměny vyplaceny. 
Pí.Pouchlá vyjádřila  zásadní nesouhlas s vyplácením odměn v písemném vyjádření (které bude 
založeno v dokumentaci družstva) z důvodu nevhodného chování některých členů starého 
představenstva vůči své osobě. 
Hlasování: 
Pro: 13, proti: 1, zdrželo se: 1 
 
 
 
 
 
 
 



2

 
4.Diskuze k aktuálním otázkám družstva, předseda družstva informoval  členy družstva o aktuální 
 výší zůstatku na účtu družstva a se splátkovým kalendářem za dodávku výtahu spol.Konekta výtahy, 
a.s. 
V rámci diskuse přednesl předseda družstva návrh předběžných kroků vůči společnosti 
3COMP, s.r.o. ve věci nedořešených reklamací. 
Poněvadž tato společnost nereagovala na telefonické ani mailové výzvy , byla ji dne 8.11.2011  
zaslána výzva ke splnění smluvních závazků vůči družstvu ve věci odstranění závad a nedodělků díla.  
Ke dni konaní členské schůze na tuto výzvu spol. 3COMP, s.r.o  nereagovala. 
 
   
 
 
 
 
           _________________________                 ________________________ 

Ing. Jiří Dvořák       p.David Parma       
                          předsedající                                                     zapisovatel  
 
 
 
 
 
Příloha č. 1: Presenční listina 
 
 


